
231/2017  w sprawie funkcjonowania Spółki Szpitala w Dębnie Sp. z o.o. 

 

Zgłoszone przez Panią Wiolettę Drzewińską interpelacje w dniu 5 października 2017 roku.  

 

Treść zapytań: W związku z pojawieniem się wielu informacji na temat Spółki Szpital  

w Dębnie Sp. z o.o., proszę o udzielenie odpowiedzi na pytania: 

1. Jaki jest przewidywany wynik finansowy spółki Szpital w Dębnie (straty) – wyliczenia 

na koniec lipca 2017r.? 

2. Co jest przyczyną tak dużych strat w poradniach i na oddziałach w Szpitalu w Dębnie? 

3. Jakie działania podjął Prezes Szpitala, by zmniejszyć ww. straty? 

4. Ile wynoszą zobowiązania wymagalne Spółki na koniec lipca 2017r.? 

5. Czy Szpital terminowo opłaca składki ZUS? 

6. Co z odprowadzaniem składek na związki zawodowe pielęgniarek? Kto i dlaczego ich 

nie odprowadził w terminie? Co było tego powodem? 

7. Czy istnieje ryzyko nie wypłacenia w terminie wynagrodzeń dla pracowników 

Szpitala? 

8. Kto sfinansuje nocną i świąteczną opiekę w naszym Szpitalu? 

9. Kto pokryje różnicę w finansowaniu nocnej i świątecznej opieki w naszym Szpitalu? 

10. Czy z tego tytułu Szpital poniesie stratę finansową? 

11. Dlaczego do tej pory nie zwiększono ilości godzin przyjęć dla pacjentów w poradni 

onkologicznej? 

12. Czy wykonywany jest kontrakt onkologiczny? 

13. Czy ma pan wymagalną kontraktem z NFZ obsadę chirurgów od 1 października 

2017r.? 

14. Co Pan zrobił w sprawie wiecznie uciekającej kadry chirurgów z Dębna? Za 

poprzedniej Pani Prezes był bardzo dobry, stały skład? 

15. Dlaczego na oddziale chirurgicznym robi się coraz mniej zabiegów? 

16. Proszę podać koszt zakupu tomografu komputerowego planowanego do Szpitala  

w Dębnie. 

 

Treść odpowiedzi: W załączeniu przekazuję odpowiedź Prezesa Zarządu Spółki Szpitala  

w Dębnie. 


